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Frågor till förvaltningsdirektören angående ekonomisk 

lägesrapport september 2023 
 

För att nämnden ska få en tydligare lägesbild önskar vi få skriftliga svar på följande 

frågor.  

1. Vilka åtgärder har direktören beslutat om som kommer ge en budget i balans? Är 

direktörens bedömning att dessa är tillräckliga för att uppnå en budget i balans? 
 

2. Hur säkerställs likvärdigheten för medarbetarna i förvaltningen i fråga om 

fortbildning och personalsociala aktiviteter såsom konferenser, julbord mm.  

 

3. Bidrar alla avdelningar och områden till att täcka upp förvaltningens underskott? 

Tillexempel har de avdelningar som har positivt resultat samma restriktioner som 

utbildningsområdena på inköp, vikarier och personalsociala aktiviteter  etc.  

 

4. Det underskott på ekonomiavdelningen som beror på lokaler, hur hanteras det 

inom avdelningen? Ska det också täckas av verksamheten ute i 

utbildningsområdena? Har en handlingsplan upprättats? 
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